
 

 

BØRNE- OG KULTURFORVALTNINGEN 

 04.januar 2021 

Vores ref.: 17.01.00-A00-41-

20 

Direkte nr.: 3247 0020 

Medarbejder: SMF 

REFERAT 
 

MØDE I: Skolebestyrelsen på Skottegårdsskolen DATO: 04.01.2021 

MØDESTED: Personalerummet KLOKKEN: 17.00-19.00 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde (virtuelt ) SAGSNR: 17.01.00-A00-41-20 

DELTAGERE: 
Gitte Asmussen, Lars Hein, Rasmus Schlüter, Nikoline Ulsig, 
Jannie Jensen, Nellie Louv, Mathilde Schwartz, Thilde Jensen, 
Henriette Andersen, Almas Krarup, Lucas Christensen 

 

AFBUD: Mette Larsson, Tina Eggert  

MØDENR.: 1-2021  

 

 

1. Godkendelse af referat nr. 8-2020 

Referatet blev godkendt. 

2. Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

3. Orientering 

- Status på skolegården: 

Oplægget fra sidste skolebestyrelsesmøde er sendt til forvaltningen, men vi har 

ikke hørt noget endnu. 

 

- Status på Corona: 

Når vi er blevet orienteret omkring et Corona-tilfælde bliver alle orienteret og 

klasser sendt hjem. 

De store børn blev sendt hjem i starten af december, og de små blev sendt 

hjem 2 dage før juleferien. Nu bliver alle fjernundervist, dog er M1 og M2 på 

skolen. 

Der er etableret nødundervisning og nødpasning på skolen. 

Foreløbig er hjemsendelsen indtil den 18.01.2021. 

 

Der vil komme løbende opdateringer på Aula. 

 

 

SKOTTEGÅRDSSKOLEN 
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Vigtigt at have fokus på at få genetableret kontakten mellem børnene, når alle 

er tilbage igen. 

4. Ansættelsesudvalg 

Forældrerepræsentant til samtalerne onsdag den 20.1.2021 kl. 13-16.30 + 

gennemlæsning mandag den 18.1 om formiddagen: Nellie vil gerne deltage, 

hvis børnene er tilbage på skolen, Jannie vil gerne deltage i samtalerne 

omkring matematiklærerstillingen, Mathilde vender tilbage, om hun kan deltage 

 

      5.    Trafik omkring skolen 

             Der blev nedsat et udvalg, som skal arbejde med trafikken omkring skolen.    

             Deltagerne blev Jannie og Mette samt Susanne fra skoleledelsen. Jannie er 

             tovholder i udvalget. Lars orienterer om, at udvalget er velkommen til at tale  

med Teknik- og Miljøudvalget. 

 

6. Møde med kontaktforældre: 

Skoleledelsen har haft møde med kontaktforældrene på 6. årgang omkring 

sammenlægningen på 6. årgang samt drøftet nogle emner med 

kontaktforældrene på 3. årgang. 

Jannie orienterer omkring forældrenes ønsker til kontaktforældrenes 

samarbejde med skolen. Forældrene i skolebestyrelsen har opdelt sig, så der 

er kontakt til alle afdelinger. 

Dato: En gang i april, hvis Corona-situationen tillader det, forældrene i 

skolebestyrelsen vil sende er udkast til Gitte omkring ideer og input til 

kontaktforældrene. 

 

Orientering fra: 

Elevrådet: Der har ikke været noget elevrådsmøde da eleverne er hjemsendt. 

 

Medarbejderrepræsentanter: Der bliver gjort mange erfaringer med 

fjernundervisning omkring, hvad der motiverer bedst - flere elever foretrækker 

1:1 undervisningen. Det bliver dog aldrig det samme som tilstedeværelse på 

skolen. Alle glæder sig til at komme tilbage på skolen. Ferien har været 

tiltrængt, det er udmattende at skulle ændre praksis hele tiden. 

 

Formanden: der har været utrygge forældre fra indskolingen, som ikke vidste, 

hvornår skolen startede efter juleferien. Der er orienteret på Aula både før og 

efter juleferien. 

 

Skoleledelsen:  

 Der har været økonomi til at indkøbe nye printere i alle arbejdsrum, og 

der er købt nye klassemøbler til noget af mellemtrinnet. Derudover har 

vi brugt pengene på kontoen ”Trivsel og læring” til opgradering af idræt 

og musiklokalet. Der skal være møde med kommunens arkitekt i 

januar, så musiklokalet kommer til at fremstå nyt og lækkert. 

 Servicefolkene på skolen er gået i gang med oprydning, der er allerede 

fyldt en container og den næste er på vej. 

 ”Skoleudvikling” er lige nu på lavt blus, vi afventer at vi alle er tilbage 

på skolen. 

 Charlotte Hansen er kommet tilbage fra barsel, og starter i morgen. 

 Det har været meget svært at finde en vikar for vores fransklærer som 

pt.er sygemeldt, men det er nu lykkedes at finde en dygtig lærer som 

starter i denne uge. 
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 Lone er startet som 0. klasseassistent i 0.C i dag, og teamet holder 

møde i morgen. 

 

Eventuelt:  

 

På næste møde: 

 

             Regnskab og budget.  

 

Drøftelse af hvordan vi modtager de nye børn både ved indskrivning og når de 

starter, (Thilde kommer med et oplæg) 

  
  

   

 


